
 

Notulen GMR vergadering 
Stichting Bijeen 
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Datum : 24-02-2025 
Aanvang : 19.30 uur start vergadering 
Plaats : MFC Krakeel 
Voorzitter : Victor van Leeuwen 
Notulist : Lisanne Engelsman 
 

1. Opening en vaststellen agenda 
RVT is aanwezig. 
Veel vragen binnengekomen over het Samenwerkingsverband. 
De laatste vergadering van dit jaar (16 juni) zal hier over gaan.  
De vergadering van 17 april zal gaan over de formatie.  
Inclusiever i.p.v. inclusief onderwijs 

2. Vaststellen notulen 
RVT profielschets wijzigen 
Willen we nog een extra vergadering? 
 
3. Mededelingen DB GMR 
*Stoppen voorzitterschap Victor 
Er zijn geen aanmeldingen binnenkomen voor het voorzitterschap. 
Wel meerdere vragen aan Victor of hij nog door wil gaan. 
Mocht er nu niemand zijn, dan wil Victor nog een jaar doorgaan.  
 
*Update OPR 
Het organisatiemodel gaat veranderen. Dit zal steeds meer richting een GMR gaan. 
Voorheen zaten er veel ib´ers in.  
 Er komen nu 20 leden in de OPR(personeelslid of ouder) en dit zal om de 2 jaar 
gewisseld worden.  
Het was een vereniging en zal een stichting worden. Ook zal er een directeur bestuurder 
komen.  
Ze zijn momenteel bezig met het maken van nieuwe regelementen etc. 
 
Op de begroting van het samenwerkingsverband is tegengestemd door meerdere 



gemeentes omdat er geen visie onder lag. Dus we gaan door zoals is gezegd, maar er 
komt een visie.  
Gevolgen voor Bijeen: Het bedrag van de ondersteuning vanuit het 
samenwerkingsverband is wat onderuitgegaan.  
Oorzaak door het te veel van TLV aanvragen afgelopen jaren en een Huiskamerklas 
voorziening (OPDC) in Meppel. 
 
4. Mededeling Directeur bestuurder 
* Collectieve Arbeidsongeschiktheidsverzekering 
Op 3 afmeldingen na, doet iedereen mee 
*Fietsleaseplan 
Je kunt een fiets leasen, per maand betalen, en deze kun je na een tijd ook kopen. 
*Ziekteverzuim 
Hoog ziekteverzuim momenteel. Laatste tijd op bijna 9%.  
Kost ons veel geld omdat we eigen risicodrager zijn.  
Invalpool is ook erg leeg. 
*Samenwerking anderstaligen 
Stuurgroep in het leven geroepen 
Collega´s van Kienderwijs en ook Weidebloesem zitten in deze stuurgroep. 
* MJOP-Onderzoek 
Er komt opnieuw onderzoek omdat we te maken hebben met hele oude gebouwen en 
ook die prijzen allemaal zijn gestegen. Het vorige plan is al 30 jaar oud.  
Binnen 2 maanden ligt er een nieuw plan.  
Het IHP plan van de gemeente (de slang) laat een beetje op zich wachten.  
*Twee Pilots Marketing 
In het koersplan staat onder andere goede profilering. 2 Scholen dalen behoorlijk in 
leerlingaantal. Oostenbrink en de Apollo.  
Deze scholen gaan een pilot dragen. Door middel van marketing(filmpjes, social media 
etc.) hopen we meer ouders te gaan trekken.  
 
*Directeur Posthoorn 
Alice is deze week begonnen als directeur. 
*Vacature RVT 
Berry is gestopt. Volgende week zijn de sollicatiegesprekken.  
*Camera´s  
Momenteel veel onrust in Elim. Hier zijn nu camera´s opgehangen.  
*Noodlokaal  
De vergunningen voor noodlokaal Villa liggen bij de gemeente. 
*Vertrouwenspersonen 
Dit jaar zijn er 2 vertrouwenspersonen. Een voor medewerkers en één voor ouders. Dit 
jaar zijn er 4 ouders bij een vertrouwenspersoon geweest.  



*Leerlingentelling  
Telling  1 oktober: In stand houding kleine scholing 
Telling 1 februari: Bekostiging 
Daling van 56 leerlingen. Dit is wel in lijn met andere besturen in Drenthe.  
Apollo en Oostenbrink zijn erg gedaald. Ook Tiendeveen is zorgelijk, erg weinig 
leerlingen.  
*Managementrapportage 
Op laagdrempelig niveau wordt Bijeen onderzocht.  
Brugfunctionaris: Subsidie uitgegeven voor 3 jaar.  
Ontwikkelkracht: Samenwerking PO en SO (Villa) subsidie 
*Organisatieonderzoek 
Advies extra stafmedewerker. Een beleids- en kwaliteitsmedewerker. 

5. Thema's dit jaar 
Inclusiever onderwijs (laatste vergadering) 
Ook moet er nog een moment komen om samen te brainstormen over thema´s. 
 
6. Thema's RVT 
Kwaliteit onderwijs 
Behoefte leerlingen en ouders 
Samenwerking 
De RVT stuurt dit rond.  
 

7. Rondvraag 

De vraag om de zitting GMR/MR te verlengen. Wanneer je de materie net een beetje 
begint te begrijpen, moet je er weer uit.  
Voorstel om iedere school aanwezig te laten zijn bij de GMR(meer betrokkenheid) 
 
Actie volgende keer 
Jacquelien gaat haar mededelingen vooraf rondsturen zodat we alvast kunnen 
voorbereiden. 

In het nieuwe schooljaar starten we met het beter vormgeven van de GMR en het 
bepalen van thema's.  
 

 

 

 



De voorzitter dankt een ieder voor zijn/haar inbreng en sluit de vergadering.  

 

 

Handtekening voor akkoord     Datum: 25 februari 2025 
De voorzitter, de heer V. van Leeuwen  
 

 


